
OULUN LÄÄKETIETEEN TEKNIIKAN OPISKELIJAT RY 

 

Hallituksen kokous 1/2020 

Aika:  9.1.2020 klo 17:00 

Paikka:       Viestikatu 6 A 52 

 

Läsnä: 

Mari Kangas  Puheenjohtaja 

Ville Hassinen  Sihteeri 

Suvi Kivikko 

Pekka Konola 

Valtteri Lamberg 

Nanni Nielikäinen 

Anniina Palojärvi 

Tuomas Partanen Toimihenkilö 

Joonas Valkama Toimihenkilö 

Heini Kenkimäki Jäsen 

 

 

1. Kokouksen avaus 

 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17:13. 

 

2. Kokouksen järjestäytyminen 

 

Kokouksen puheenjohtajaksi todettiin Mari Kangas ja sihteeriksi Ville Hassinen. 

 

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Anniina Palojärvi ja Nanni Nielikäinen. 

 

3. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

 

Hyväksytään kokouksen esityslista sellaisenaan. 

 

5. Edellisten kokousten pöytäkirjat 

 

Ei hyväksyttäviä pöytäkirjoja. 

 

6. Ilmoitusasiat 

 

- Linda Rantamaa on valittu Matemaattis-luonnontieteellisten aineiden 

opiskelijayhdistyksen hallitukseen. 

- Slotti sano että ei mittää. 

- Tumbe on irti. 



- Happy hour tulee. 

- Valtterin palkka tulee. 

- Laskiainen tulee. 

- Tumbe ei oo irti, kun se otti just HäkkermänPersonin hommat vastuulleen. 

- Hv-sauna on tänään. 

- Istuminen tappaa. 

 

7. Posti 

 

Postiin on tullut Tekniikka&Talous-lehti, joulukortti Inkubiolta, joulukortti Histonilta, kaksi 

Snapsi-lehteä ja Kampiakseli-lehti. 

 

8. Laskujen hyväksyminen ja tilitilanne 

 

Tilitilanne: 3633,07 euroa. 

 

9. Uudet jäsenet ja jäsenyystyypin muutokset 

 

----SENSUROITU---- 

 

10. Keskustelu- ja päätösasiat 

10.1. Toiminnan tilanne 

 

Mari Kangas: On saanut jonkun verran perehdytystä, on tehnyt hommia. 

Ville Hassinen: Hyvin menee ja on innoissaan, on saanut perehdytyksen. 

Suvi Kivikko: Hyvin menee, ei ole saanut perehdytystä. 

Pekka Konola: Joo, aivan hyvin. Ei ole saanut perehdytystä. 

Valtteri Lamberg: Ihan menee, on saanut perehdytyksen kädestä pitäen. 

Nanni Nielikäinen: Mitä. Joo. Hyvin menee. 

Anniina Palojärvi: Ihan hyvin, Ville varmaan perehdyttää. 

Tuomas Partanen: Slotti antoi pikakurssin nettijumalilta. On tehnyt 

toimintakertomusta. 

Joonas Valkama: Minkäänlaista perehdytystä ei ole saanut. Ei tietoa mitä tehdä. 

Heini Kenkimäki: Hyvin menee. 

 

10.2. Varapuheenjohtajan valinta 

 

Ville ehdotti Anniinaa. 

 

Valittiin Anniina Palojärvi varapuheenjohtajaksi 2020. 

 

10.3. Tilinkäyttöoikeudet kaudelle 2020 

 

OLTO ry:n tilinkäyttöoikeudet päätettiin siirtää edellisen kauden rahastonhoitajalta 

Samuli Iso-Möttöseltä (290597-XXXX) nykyiselle rahastonhoitajalle Suvi Kivikolle 

(270299-XXXX) ja vanhalta puheenjohtaja Tuomas Partaselta (180394-XXXX) 

nykyiselle puheenjohtajalle Mari Kankaalle (121297-XXXX). Tilinkäyttöoikeudet 



poistetaan muilta. Myönnetyt tilinkäyttöoikeudet oikeuttavat tilin käytön internet-

palvelun avulla muun tilinkäytön ohella. 

 

10.4. World Cup of Kyykkä 

 

OLTOlta lähtee edustusjoukkue WCOKiin. Joukkueeseen osallistuvat Anniina, 

Valtteri, Pekka ja Suvi. Päätettiin, että osallistujat maksavat itse osallistumismaksun. 

 

10.5. Kevään tapahtumat 

 

Sitsit on suunnitteilla lääkiksen kiltojen kanssa. Valtteri selvittää asiaa. 

 

Laskiainen on tulossa 25.2. Järjestetään laskiaisetkot Puistomannen saunalla Sigman 

kanssa. Saunan yhteisvuokra on 100 euroa. 

 

Megazone-tapahtuma järjestetään keväällä ja se pyritään järjestämään helmikuun 

aikana. Tapahtuma on turnaustyyppinen. 

 

Valtteri tekee suunnitelman kevään tapahtumista seuraavaa kokousta varten. 

 

10.6. Kiltahuone 

 

Kiltahuoneen ovi ei ole vielä auki. Mari käy avaamassa oven. 

 

10.7. Nettisivujen tilanne 

 

Sivujen tilanne on hyvä. HäkkermänPerson Tuomas Partanen päivittelee sivuja. 

 

Pyritään vaihtamaan killan domain olto-kilta.fi:stä olto.fi:ksi. Tuomas hoitaa asiaa. 

 

10.8. Hallituksen edustuskuvat 

 

Päätettiin ottaa edustuskuvat tämän vuoden hallituksesta. Anniina vastaa 

edustuskuvien ottamisesta. 

 

Päätettiin tehdä hallitusnaamasto. Nanni vastaa naamaston tekemisestä. 

 

10.9. PR-toiminta 

 

Keväälle on sovittu yritysvierailu. Pekka järjestää tapahtuman viime vuoden 

hallituksen PR-vastaavan Aleksi Penttilän avustuksella. 

 

10.10. Haalarimerkkien tilanne 

 

Vanhat merkit: 

Hymiö 79 kpl 

Rippisapina 39 kpl ja tilattu 100 kpl lisää 

Buying gf 40 kpl ja tilattu 100 kpl lisää 



Pahoinvointitekniikka 126 kpl 

Tekniikkalaji 18 kpl ja tilattu 200 kpl lisää 

Valelääkäri 21 kpl ja tilattu 200 kpl lisää 

OLTO-merkki 59 kpl ja tilattu 100 kpl lisää 

Opiskelumotivaatio 117 kpl 

 

Uudet merkit: 

Väpä, tilattu 100 kpl 

On a scale, tilattu 100 kpl 

Tuuba, tilattu 100 kpl 

 

10.11. Oltermannin sauva 

 

Tapio Seppänen on aiemmin valittu oltermanniksi 2020. Nanni hoitaa sauvan 

vanhalta omistajalta uudelle ja hoitaa uuden nimen kaivertamisen sauvaan. 

 

10.12. OYY:n vuoden 2020 akateemiset ansiomerkit 

 

Päätettiin hakea ansiomerkit Tuomas Partaselle, Aleksi Penttilälle ja Riikka 

Lehtoselle. Mari on vastuussa ansiomerkkihakemusten tekemisestä. 

 

10.13. Muu kevään toiminta 

 

LFT-päivät järjestetään 12.2. Turussa. Anniina kyselee LFT-yhdistykseltä lisäinfoa ja 

killan jäseniltä, että onko halukkaita lähtijöitä. 

 

Päätettiin, että pyritään järjestämään vuosijuhlasitsit syksyllä. Ruvetaan etsimään 

toista tapahtumavastaavaa juhlista vastaaksi henkilöksi. Jos tämä henkilö löydetään, 

vuosijuhlasitsit järjestetään. 

 

10.14. Kulkuoikeudet 

 

Päätettiin hankkia hallituksen käyttöön Linnanmaan kampuksen 24/7-kulkukortteja 3 

kpl. Kilta maksaa kortit. Korttien hallussapidosta pidetään kirjaa hallituksen Google 

Drivessa erillisessä tiedostossa. 

 

10.15. Hallituspinssit 

 

Hallituspinssejä tilataan lisää 4 kpl. Suvi alkaa hoitamaan asiaa. 

 

Selvitetään, kuinka paljon jäsenpinssejä on tallessa ja tarvittaessa tilataan lisää. 

 

10.16. Hallituksen kokouksien järjestäytyminen 

 

Päätettiin, että jos hallituksen jäsen myöhästyy ilmoittamatta hallituksen kokouksesta 

yli 10 min, hän tuo jotain tarjottavaa (esim. pullaa, karkkia) seuraavaan kokoukseen. 

Jos hän on yli 30 min myöhässä, hän tuo yhden tähden 0,5 l jaloviinapullon. 

 



Hallituksen kokouksia järjestetään jatkossa noin kahden viikon välein tai silloin, kun 

tarve vaatii. 

 

11. Muut esille tulevat asiat 

 

Ei muita esille tulevia asioita. 

 

12. Tiedotus 

 

Kiltahuonevastaava Aleksi Penttilä tiedottaa jäseniä kiltahuoneasioista. 

 

Anniina tiedottaa jäseniä OLTOn WhatsApp-ryhmästä. 

 

Nanni tiedottaa jäseniä tenttiarkistosta. 

 

13. Seuraavan kokouksen ajankohta 

 

Päätetään myöhemmin. 

 

14. Kokouksen päättäminen 

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18:38. 


